
KOKOUSKUTSU 
 

Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistyksen sääntömääräinen vuosikokous pidetään 
15.5.2011 klo 18 alkaen  

Kirkkonummen kirjaston Porkkala-salissa. 
 

Esillä § 11 mukaiset sääntömääräiset asiat ja keskustelua sekä 
ajankohtaisista asioista että tulevaisuuden valmistelua. 

 
HSL:n pilotti: Kysyntäohjautuva joukkoliikennejärjestelmä 
Teemu Sihvola (dipl.ins. Ajelo Oy tj.) tulee kertomaan luontivaiheessa olevan pilotin 
toimintaperiaatteista. Tässä yhteydessä on mahdollisuus tuoda esille paikallinen kiinnostus pilottiin 
osallistumiseksi. 
 
Vuosikokouksen sääntömääräiset asiat: 
1. Kokouksen avaus (Hallituksen nykyinen pj Raimo Mättö) 

2. Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri ja pöytäkirjantarkastaja(t) ja tarvittaessa 
ääntenlaskija(t)  

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys  

5. Esitetään edellisen tilivuoden tilinpäätös, vuosikertomus ja toiminnantarkastajan lausunto 
(Reijo Suvanto)  

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle ja 
muille vastuuvelvollisille  

7. Vahvistetaan kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis- ja jäsenmaksujen suuruudet 
sekä tulo- ja menoarvio 

8. Päätetään hallituksen jäsenten määrä ja valitaan hallituksen jäsenet ja varajäsenet 

9. Valitaan yhdistykselle toiminnantarkastaja.  

10. Keskustellaan hallituksen ehdotuksesta seuraavista asioista: 

a) Olisiko Sepänkylän nykyisillä asukkailla halua palauttaa Sepänkylälle sen perinteinen nimi 
”Smedsby” ainoaksi viralliseksi nimeksi. ”Smedsby” oli käytössä aina 80-luvun lopulle, jolloin 
siirryttiin nykyiseen kahden nimen käytäntöön. ”Smedsby” on lyhyt ja helposti äännettävissä. Se 
kuvastaisi kauniisti alueen perinteitä (< Östersundom’issa on tehty näin). 

b) Keskustellaan kyläyhdistyksen nimen mahdollisesta muuttamisesta kuvastamaan alueen 
molempia kieliryhmiä 

c) Miten nykyinen laajakaistapalvelun taso koetaan. Olisiko konkreettista tarvetta saada 
merkittävästi korkeampi palvelutaso ja olisiko olemassa siihen väistämättömästi liittyvää 
kustannustenkantamisvalmiutta. Viimeaikoina on haja-asutusalueillekin vedetty 
valokuituyhteyksiä. 

d) Miten nähdään julkisen liikeenteen tarjonta todellisten tarpeiden kannalta. Olisiko ”kutsubussi” 
konseptia kohtaan kiinnostusta (vrt HSL’n kokeilu ”Metropol”!) 

e) Keskustellaan osayleiskaavaan ja vesihuoltoon liittyvistä näkymistä. 

 

 
Kyläyhdistyksen hallitus: 

Raimo Mättö (pj), Johannes Kangas (siht), Roger Lindman, Peter Korhonen, Asko Haapakoski, Johanna Westman ja Jaakko Rahja 

 
 

31.3.2012 



 

MÖTESKALLELSE 
 

Stadgeenligt årsmöte för Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys 
hålls 15.5.2011 med början kl 18  

i Kyrkslätts huvudbibliotek, Porkalasalen 
 

Mötet behandlar ärenden enligt stadgarnas § 11  
samt diskuterar aktuella frågor och framtida utmaningar. 

 
HRT:s pilotprojekt: Kollektivtrafik baserad på efterfrågan 
Teemu Sihvola (dipl.ing, vd Ajelo Oy) berättar om principerna för ett pilotprojekt i vardande. I detta 
sammanhang finns det möjligheter att föra fram ett eventuellt lokalt intresse för att delta i piloten. 

Årsmötets stadgeenliga ärenden:  
1. Mötet öppnas (styrelsens nuvarande ordförande Raimo Mättö)  

2. Val av mötesordförande, sekreterare och protokolljusterare och vid behov rösträknare 

3. Mötets laglighet och beslutförhet konstateras 

4. Arbetsordningen för mötet godkänns 

5. Bokslut och årsberättelse samt verksamhetsgranskarens (Reijo Suvanto) utlåtande för 
föregående år föredras 

6. Beslut fattas om fastställande av bokslutet och beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen och 
övriga redovisningsskyldiga  

7. Fastställes verksamhetsplan, anslutnings- och medlemsavgiftbelopp samt budget för 
innevarande år 

8. Beslut om antalet styrelsemedlemmar och val av medlemmar och ersättare i styrelsen 

9. Val av en verksamhetsgranskare för föreningen 

10. Diskussion om styrelsens förslag i följande ärenden:  

a) Finns det hos de nuvarande invånarna i Smedsby en vilja att återställa det hävdvunna namnet 
”Smedsby” som byns enda officiella namn? ”Smedsby” användes ända till slutet av 1980-talet, då 
man övergick till nuvarande tvånamnspraxis. ”Smedsby” är kort och lätt att uttala. Namnet skulle på 
ett vackert sätt reflektera byns traditioner (< för Östersundoms del har man gjort på detta sätt). 

b) Kan byföreningens namn eventuellt ändras så att det återspeglar byns bägge språkgrupper? 

c) Hur upplever byborna servicekvaliteten för nuvarande bredbandstjänster? Finns det ett konkret 
behov av betydligt bättre bredbandsservice och finns det beredskap att täcka de kostnader som i så 
fall med nödvändighet uppstår? På senare tid har optisk kabel dragits också i glesbygd. 

d) Hur motsvarar utbudet av kollektivtrafik det verkliga behovet? Finns det intresse för ett koncept med 
”anropsbuss”  (jfr HRT-försöket ”Metropol”!) 

e) Diskussion om frågor i anslutning till delgeneralplanen och vattenförsörjningen. 

 

 

Byföreningens styrelse: 
Raimo Mättö (ordf), Johannes Kangas (sekr), Roger Lindman, Peter Korhonen, Asko Haapakoski, Johanna Westman och Jaakko Rahja 
 
 

31.3.2012 

	


